

# Ultrasound Procedure Preparation

ULTRASOUND PROCEDURE	PATIENT PREPARATION
<b>US-ABDOMEN</b> <b>US UPPER ABDOMEN</b>	Patient must be fasting for <b>8-10 hours</b> except plain water – preferably fasting is over night  Medication can be taken with only little water
<b>US-URINARY TRACT</b>	An <b>6-8 hours</b> fasting is required prior to the test, and <b>½-1</b> liter of water needs to be taken 1 hour prior to the allocated appointment time
<b>US-ABDOMEN WITH RENAL TRACT</b> <b>US-ABDOMEN AND PELVIS</b>	An <b>8-10 hour</b> fast is required prior to the test, and <b>½-1 liter</b> of water needs to be taken 1 hour prior to the allocated appointment time
<b>US PELVIS -MALE</b>	Patient drink <b>½ liter</b> of fluid <b>1 hour</b> prior to the Ultrasound Examination
<b>US PELVIS FEMALE</b>	Optimal time to perform a gynecological ultrasound is during the early stages of the cycle, around <b>day 3 to day 7</b>  Patient should drink <b>½ liter</b> of fluid, <b>1 hour</b> prior to the Ultrasound Examination
<b>US FIRST TRIMESTER</b>	Patient should drink <b>½ liter</b> of fluid <b>1 hour</b> prior to the Ultrasound Examination

# إعداد إجراء الموجات فوق الصوتية

تحضير المريض	نوع فحص الموجات فوق الصوتية
<p>يجب على المريض الصيام (عدا الماء الصافي) لمدة <b>8-10 ساعات</b> قبل الفحص – ويفضل أن يكون الصيام خلال الليل</p> <p>يمكن تناول الدواء مع بعض الماء</p>	<p><b>الموجات فوق الصوتية – البطن</b></p> <p><b>الموجات فوق الصوتية</b> <b>الجزء العلوي للبطن</b></p>
<p>مطلوب الصيام من <b>6-8 ساعات</b> قبل الفحص مع شرب <b>1-½ لتر</b> من الماء قبل الموعد المحدد للتصوير بساعة واحدة</p>	<p><b>الموجات فوق الصوتية–</b> <b>الكلى–الحالب–المثانة</b></p>
<p>مطلوب الصيام من <b>8 إلى 10 ساعات</b> قبل الفحص مع شرب <b>1-½ لتر</b> من الماء قبل الموعد المحدد للتصوير بساعة واحدة</p>	<p><b>الموجات فوق الصوتية – البطن –</b> <b>الكلى–الحالب–المثانة</b></p> <p><b>الموجات فوق الصوتية – البطن و</b> <b>الحوض</b></p>
<p>يجب أن يشرب المريض <b>½ لتر</b> من السوائل ، قبل ساعة واحدة من الفحص بالموجات فوق الصوتية</p>	<p><b>الموجات فوق الصوتية الحوض –</b> <b>للرجل</b></p>
<p>الوقت الأمثل لعمل الموجات فوق الصوتية النسائية هو خلال المراحل الأولى من الدورة الشهرية ( حوالي <b>يوم 3 إلى يوم 7</b>)</p> <p>يجب أن يشرب المريض <b>1-½ لتر</b> من السوائل ، قبل ساعة واحدة من الفحص بالموجات فوق الصوتية</p>	<p><b>الموجات فوق الصوتية</b> <b>الحوض – للنساء</b></p>
<p>يجب أن يشرب المريض <b>1-½ لتر</b> من السوائل ، قبل ساعة واحدة من الفحص بالموجات فوق الصوتية</p>	<p><b>الموجات فوق الصوتية</b> <b>الحمل في المرحلة الاولى</b></p>